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En människa förändras hela livet.

Först fanns du inte alls.

När du föddes var du ett barn

och sedan blev du ungdom.

Sedan blev du vuxen 

och småningom blir du gammal.

Alla människor åldras.

Vi människor åldras lite olika.

En del syndrom gör att man åldras tidigare, 

till exempel den som har Down Syndrom 

kan åldras tidigare än andra.
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Det finns många olika skeden i livet.  

Att födas, växa upp och bli vuxen är naturligt.

Det är lika naturligt att bli gammal och sedan dö. 

Också åldrandet och döden är en del av livets kretslopp.

Det finns fina saker att glädjas över i alla skeden av livet.


